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БРИЏ САВЕЗ СРБИЈЕ 

Скупштини Бриџ савеза Србије 

 

 

ЖАЛБУ ТИМА ТРИ ДРУИДА СКУПШТИНИ БСС 

Обраћамо се Скупштини Бриџ савеза Србије, са захтевом да размотри и одлучи по жалби 

тима "Три Друида", којој је ПИО БСС одбио пријаву за изборно такмичење за репрезента-

цију Србије (у даљем тексту "Филтер") на Европском првенство 2020. Год. у Португалији. 

Прво морамо да укажемо не неке опште недостатке у процедури избора: 

1. Филтер је по календару био предвиђен 11.01.2020. а онда 03.01.2020. одложен за 

17.01.2020. без консултација са потенцијалним учесницима у погледу спречености; 

2. Првобитно је било објављено да се филтер игра само за Европско првенство у 

Португалији, а онда измењено и додато и за сва остала такмичења; 

3. Уведена је котизација од 36.000 РСД по тиму, без разлога и образложења, иако је за 

претходни избор репрезентације за шампионат малих федерација, била 12.000 РСД! 

4. Позивом за пријаву тимова није било дефинисано коме иде новац од котизације, нити 

шта Бриџ савез Србије обезбеђује за одлазак победничком тиму;   

5. До 2-3 дана пре истека рока за пријављивање није се пријавио ниједан тим, а онда се 

пријавио тим Гоџа. Са основном мотивацијом да нико не треба да добије статус срп-

ске бриџ репрезентације без спортске борбе, самим чином пријављивања, пријавили 

смо тим "Тру Друида" у саставу М. Радојевић, В. Вујчић, С. Кикић и А. Калуђерчић.  

6. Сутрадан по подношења наше пријаве, наступају перипетије! Прво члан тима Гоџа, 

Марко Перишић, подноси усмени (да ли је то довољно и регуларно) приговор в.д. 

предсника ПИО З. Коцићу, да је играч нашег тима А. Калуђерчић страни играч, да није 

члан БСС, иако је то ствар о којој он не треба да води рачуна, већ организатор; 

7. На приговор М. Першића, в.д. Председника БСС одмах поступа без икакве провере 

чињеничног стања и усмено захтева од капитена нашег тима М. Радојевића да заме-

ни А. Калуђерчића неким другим играчем, у ултимативном року од 2÷3 сата! 

8. Стављен пред свршен чин, у немогућности да у датом ултимативном року од 2-3 сата 

разреши наметнути проблем и нађе квалитетну замену, капитен нашег тима, М. Радо-

јевић, био је принуђен да повуче пријаву и потом утврди стварно чињенично стање, 

ради подношења жалбе на усмену сугестију ПИО БСС и тима Гоџа. (Кикићев партнер 

из претходног филтера, Д. Пријовић, био је спречен да наступи у овом, помереном 

термину одигравања филтера, јер је имао славу код родитеља у Прибоју). 

9. Утврђено чињенично стање је потпуно супротно од онога што су тврдили ПИО БСС и 

М. Перишић испре тима "Гоџа": наиме, Александар Калуђерчић испуњава све услове 

да наступи на изборном такмичење за репрезентацију Србије, што је и презентирано 

ПИО у писменој жалби, у којој је наведено да је А. Калуђерчић држављанин Репу-

блике Србије ЈМБГ 0510964170027 и са боравиштем на адреси Тетовска 39, Београд, 

да је регистровани члан Бриџ савеза Србије са рег. Бројем 1670 и члан БК "Партизан" 

(за који је, заједно са З. Коцићем, Д. Пешићем итд. Играо I лигу Србије)! 
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10. Обзиром да А. Калуђерчић борави често ван Србије, савезну чланарину у износу од 

2.500 РСД смо били намерни да платимо кад и котизацију, што је уобичајено.  

11. На поднету жалбу смо добили одбијајућу одлуку ПИО  БСС, са образложењем:  

Александар Калуђерчић пријављени члан тима „Три друида“ није – нити је икада био 

члан неког клуба БСС, самим тим није никада био члан БСС. Пропозиције за Филтер 

недвосмислено истичу да сви пријављени морају бити чланови БСС са плаћеном 

чланарином.  

У овом образложењу је једино тачно да је Александар Калуђерчић пријављени члан 

тима „Три друида“ И ништа више!? У погледу чланства У БСС наводимо следеће: 

Увидом у расположиву документацију на сајту БСС, ПИО је лако могао да утврди да 

је А. Калуђерчић био члан клуба "Партизан" и да је играо за тај клуб у I лиги Србије 

2012. године, да је играо Куп Србије за тим БЗ унитед 2013. г. (са М. Маловићем), а 

последњи наступ на такмичењима БСС му је био за тим Друиди (са М. Радојевићем, 

В. Вујчићем) на Купу Србије 2019. године, где је заузео III место.  

А пропос измишљене тврдње да Пропозиције за Филтер недвосмислено истичу да 

сви пријављени морају бити чланови БСС са плаћеном чланарином, цитирамо њихов 

чл. 3: "На Филтеру могу учествовати регистровани играчи БСС, ако нису под 

суспензијом или забраном играња од стране дисциплинских органа неког од Савеза". 

Дакле, не чланови, него регистравани играчи, о плаћеној чланарини ни речи. Једном 

регистровани играч остаје увек регистрован играч и задржава свој регистрациони број 

док је жив. Што се тиче чланарине, клуб није могао да је плати, јер чланарину БСС 

наплаћује преко БСБ, индивидуално од играча. Чланарина се може платити у било 

ком моменту, ради и пре учешћа на званичним такмичењима БСС и БСБ, и то смо 

нагласили у жалби. Осим тога, има играча који су због посла у иностранству били 

одсутни и по 14 година (Милан Ранчић на пример, члан БТБК), нису све то време 

плаћали чланарину, а кад су се вратили, уплатом чланарине у било ком моменту су 

постали регуларни чланови свог старог клуба. А. Калуђерчић је сличан случај, био је у 

члан БК "Партизан", уплатом чланарине постаје и даље члан у такмичарском смислу. 

Ако ПИО тврди да А. Калуђерчић није члан клуба, нека то документује исписницом! 

Апсурдно је да се на сајту БСС као члан води држављанин Хрватске Андреа Станко-

вић (р.б. 1024), који је само једном играо на Купу Србије, а да се за држављанина РС 

и регистрованог играча БСС А. Калуђерчића тврди да није члан!? 

12. На ову неаргументовануи жалосну одлуку ПИО, члан тим Друиди В. Вујчић је написао 

председнику ПИО З. Коцићу један диван људски, пријатељски, топли и спортски мејл: 

Још увек верујем да у вашој одлуци нема зле намере, па ћу пробати још једном 

овако неформално. Одлука је чињенично погрешна, јер је Калуђерчић био (бар) члан 

Партизана (заједно са Коцићем) а заведен је као играч БСС са редним бројем 1670. 

Овај увид није било тешко направити и запањен сам да нико из УО није потрошио 5 

минута да ово провери. Апелујем на привремени УО да ревидира одлуку. Не желим 

да верујем да неком у Савезу није у интересу да се одигра Филтер. 

13. Добили смо као одговор мејл в.д. преседника ПИО З. Коцића, у коме стоји: 

Можда сам ја у образложењу одлуке погрешио када сам навео да Калуђерчић никада 

није био члан Савеза, поента је да сада није члан клуба нити има плаћену чланарину, 

што ће рећи није члан Савеза, а у пропозицијама стоји да право учешћа имају само 
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чланови Савеза. Ирелевантно је да је он био члан неког клуба 2012. или 2015 г. У 

четвртак су биле закључене пријаве, у петак пре подне после усмене жалбе Марка 

Перишића позвао сам Давида и рекао да ако могу реше тај проблем у следећа 2-3 сата 

пошто су рокови за пријаве истекли (најбоље би било да сте уместо Калуђерчића 

пријавили другог играча). Нисам се више у току дана чуо са Давидом, само ми је Моки 

предвече рекао да сте повукли пријаву. И на основу тога донели смо одлуку (три члана 

ПИО били су за ову одлуку, а Јована није ни одговорила), и на основу чега  сада да 

променимо одлуку, кад би овај други тим имао сва права да не одигра такав Филтер. 

Иако је очигледно да председник ПИО није "можда погрешио", него да је сигурно погре-

шио, не уважавајући и не проверавајући тачност онога на шта се у одлуци позива, он се 

и даље пита на основу чега да промени одлуку, без обзира на наше чврсте аргументе, 

не показујући бригу за спортски начин и квалитет избора репрезентације, али зато изу-

зетно водећи бригу о тиму "Гоџа", коме а приори донира сва права да не игра Филтер!  

O tempora, o mores! Као да тим "Гоџа" има сва права да одређује под којим ће условима 

играти избор. ПИО у суштини само твдроглаво и сујетно брани своју одлуку. 

14. Апсолутни није јасна стратегију БСС по питању Филтера, изгледа да су усвојили ону 

која је раније била "Летин патент", да висина котизације одбије сву конкуренцију јед-

ном тиму, па чак и сада, када председник ПИО није члан тог тима. 

15. Све се своди само на то да ли је плаћена чланарина од 2.500 динара, која се може у 

сваком тренутку платити, формалност која се лако решава, а то је за ПИО круцијално. 

Ако ћемо се хватати за формалности, много већи значај имају пропозиције са сајта 

БСС да за учешће на Филтеру потребно, поред пријаве, треба и уплатити котизацију 

од 36.000, за коју је Коцић јавно изјавио да је тим Гоџа "наравно, није уплатио"!  

Ако је уписнина за Филтер овако висока, да се прикупе средства, зашто ПИО БСС 

својом одлуком не само да одбија допринос нашег тима, него је и не наплаћује тиму 

"Гоџа"? Савез на тај начин ради "у корист своје штете", па се питамо: Cui bono? 

16. ПИО и његов в.д. председника нису дали В. Вујчићу одговор на његову кључну изјаву: 

Не желим да верујем да неком у Савезу није у интересу да се одигра Филтер. 

Олакшаћемо ПИО и Скупштини тако што ћемо покушати да дамо прави одговор.  

▪ Није и не може бити ником у Савезу у интересу да се Филтер не одигра, ако не из 

спортских разлога, онда бар због тих 72.000 динара, које би прикупио од учесника; 

▪ Није ни у интересу нашег тима, који је спреман да у то уложи своје време и новац. 

ЗАКЉУЧАК И ПРЕДЛОГ СКУПШТИНИ: 

На основу свега изложеног, наш предлог Скупштини БСС (а и тиму Гоџа) је: 

▪ Да се стави ван снаге оспорена неразумна и неоснована Одлука бр. 3 ПИО БСС; 

▪ Да се закаже нови Филтер, у усаглашеном термину са заинтересованим тимовима; 

▪ Да се размотри смањење висине уписнине, ради масовнијег учешћа тимова. 

 

За тим "Три Друида": Милорад Радојевић 

    Вељко Вујчић 

    Александар Клауђерчић 

    Стевица Кикић 

 

У Београду, 10.02.2020. 


